
 

 

 

 

 

Møteprotokoll  

Odal kirkelige fellesråd 
 

Møtedato: 05.02.2025 kl. 18:30  

Møtested: Kirkekontoret, Skarnes 

Arkivsak: 17/00703 

 

Til stede:  Hege Rundèn, Kai Yngve Vangen, Bjørg Thoner, Anne Marthe Holth 

Haagenrud, Heidi Hitland, Finn Egil Sandmo, Einar Gelius,  

 

Møtende  

varamedlemmer:   

 

Forfall:  Tor Kjøstel Lie, Anne Østvand-Sløtte (forfall pga. kommunestyremøte i Nord-

Odal. da fellesrådets møteplan ble lagt, ble det beklageligvis ikke gjort avsjekk 

mot kommunens møteplan).  

 

Andre:  Kantor Irina Grechaniuk, Kantor Kristin Lydia Nesse 

 

Protokollfører: Per-Ivar Sveheim 

  



 

Saksliste 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

 Godkjent uten anmerkning. 

 

Godkjenning av protokoll 

Protokoll etter møte 15. januar 2024 godkjennes uten anmerkninger. 

 

Saker til behandling 

04/25 Regulering av festeavgift. 

 

Orienteringssaker 

Orientering og besøk fra fellesrådets kantorer. 

Bispevisitas 2026.  Gjennomføres 14.-17. september med 

visitasgudstjeneste 27. september.      

 Forordnede Gudstjenester – pågående prosess. 

Eventuelle forslag fra menighetsrådene om endring i forordning 

behandles for uttalelse fra fellesrådets i junimøte. 

IKT i Fellesrådet. 

Kirkebevaringsfondet – informasjon om tildeling av kr. 250.000 til 

overordnet forprosjekt for Strøm kirke. 

 

  

 

 



Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 

Per-Ivar Sveheim  
 

  

 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 

04/25 Odal kirkelige fellesråd 05.02.2025 

 

Sak 04/25 – Regulering av festeavgift. 

Vedlegg: 

Saksorientering: 

Etter loven plikter kommunen å tilby fri grav til avdød som har hatt bopel i kommunen.   

Dette gjelder nye graver og gjelder ut normal fredningstiden som er 20 år.    Dersom graven 

ønskes beholdt eller brukt etter denne tiden påløper det festeavgift.   Dette gjelder også 

dersom en tilstøtende grav reserveres.     

Festeavgift fastsettes av Kommunestyre etter forslag fra fellesrådet, jamfør Gravplassloven 

§21 andre avsnitt).   Forrige gang festeavgiften ble regulert var i 2022.   Den ble da satt opp 

fra kr. 250 til kr. 300.  

En høy pris og lønnsvekst de siste årene tilsier at festeprisen må reguleres mer jevnlig enn 

tidligere.   Dagens festepris på kr. 300 er lav i forhold til festepris i andre kommuner.    Det 

foreslås derfor at festeavgiften økes til kr. 340,- fra og med 2025.   Festeavgift innkreves for 5 

år.  For de neste årene vil denne økningen medføre en årlig merinntekt i størrelsene 

 2025 – 212.800,- 

 2026 – 333.400,- 

 2027 – 247.600,- 

 2028 – 226.400,- 

 

Festeavgift på grav skal etter lov kun benyttes til vedlikehold og drift av kirkegård og ikke til 

kirkelig drift eller bygningsvedlikehold.   Fellesrådet har behov for økt finansiering til drift av 

kirkegårdene.   Spesielt med tanke på at kommunene ikke har regulert sine tilskudd for pris- 

og lønnsvekst.   Erfaring fra sommerdriften de siste årene tilsier også at det må benyttes mer 

vikar fremover da det er stadig flere av de fast ansatte som skal ha en ekstra ferieuke pga. 

alder.   Det må også tillegges saken at de siste årene har kirkevergen deltatt i sommerdriften 

for å løse bemanningsutfordringen.     

Møtebehandling: 

 

Fellesrådets vedtak: 

Odal kirkelige fellesråd søker kommunene om å få regulert årlig festeavgift fra kr. 300,- til kr. 

340,-.   Økningen gjelder fra og med 2025. 

 



Saksbehandler Arkivkode Arkivsak Ugradert 

Per-Ivar Sveheim  
 

  

 

Saksnummer Råd/utvalg Møtedato 

nn/25 Odal kirkelige fellesråd 05.02.2025 

 

Eventuelt 

• Det er sendt ut en høring vedr. »Retningslinjer for tilskuddsforvaltning».   Frist for 

høringen er 15. mars.   Settes opp som sak i fellesrådet 5. mars. 

 

• Bekymring vedr. arbeidsforholdene til kirketjenerne.   Dårlig og usikret utstyr samt 

forholdene ved Sand kirke.   Dette må synliggjøres ved ny kirkesafari nå i vår, og 

forfølges videre.   Ikke tilfredsstillende slik det er i dag.    

 

 

• Ønske om strøkasse ute ved Ullern Kirke.   Kirkeverge sjekker status og ser på løsning 

med kirketjenerformann. 

 

• Praksis vedr. kjøp av blomster til Gudstjenester. Hvem kjøper og fargevalg er i dag 

uklart.  Fremlegge som sak i felles menighetrådsmøte for å lage en felles praksis.  

Forslag om å få laget et hefte for kirkeverter som inneholder nødvendig informasjon. 

 

 


